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Z A P I S N I K 

sa 26. sjednice Gradskog vijeća 
Grada Pule, održana 8.08.2016.godine, u 

Komunalnoj palači Pula, Forum 1 
 
 
 
Sjednicu je u 17,00 sati otvorio ROBERT CVEK, predsjednik Gradskog vijeća Grada 
Pule (IDS-HNS-ZELENA STRANKA), koji je sjednici i predsjedavao. 
Radi utvrđivanja prisutnosti i kvoruma izvršio je prozivanje vijećnika. 
Obavještava da su vijećnici Danijel Ferić i Dejan Janković opravdali izostanak sa 
sjednice. 

 
PRISUTNI – ODSUTNI: 

Red 
Br. 

VIJEĆNIK LISTA 
pri konstituiranju 

PRIMJEDBE 

1.  VALTER BOLJUNČIĆ  IDS-HNS-ZELENI B.Miletić-mir.mandata 
2. ELENA GATTONI-

STEPANOV 
IDS-HNS-ZELENI  

3. JASMINA SIMOVIĆ 
MEDICA 

IDS-HNS-ZELENI Umj.A.Damijanić-
mir.mandat 

4. MARKO MARTINČIĆ  IDS-HNS-ZELENI  
5. DIANA KUKIĆ DASKO IDS-HNS-ZELENI  
6. GORDANA FERENČIĆ IDS-HNS-ZELENI  
7. ARDEMIO ZIMOLO IDS-HNS-ZELENI  
8. ROBERT CVEK IDS-HNS-ZELENI  
9. BRUNA JOVANOVIĆ IDS-HNS-ZELENI  
10. VIKTOR LAZARIĆ IDS-HNS-ZELENI  
11. JADRANKA ČERNJUL IDS-HNS-ZELENI  
12. REDŽEP RAIMOVIĆ IDS-HNS-ZELENI  
13. GORDANA PETERŠIĆ IDS-HNS-ZELENI  
14. LUKA BLAGOVIĆ  IDS-HNS-ZELENI  
15. DUNJA RAČIĆ LADONJA Umjesto B. Nefat-ostavka 
16. DANIJEL FERIĆ SDP-HSU-SDSS-

HSLS-SDA 
HRVATSKE 

Umj. P.Grbin-ostavka-
Odsutan 

17. RADENKO OGNJENOVIĆ SDP-HSU-SDSS-
HSLS-SDA 
HRVATSKE 

Umj.R.Cvek-mirovanje 
mandata 

18. VERA RADOLOVIĆ SDP-HSU-SDSS-
HSLS-SDA 
HRVATSKE 

Odsutna 

19.  IVAN LASIĆ SDP-HSU-SDSS-
HSLS-SDA 
HRVATSKE 
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20. DENIS BURŠIĆ SDP-HSU-SDSS-
HSLS-SDA 
HRVATSKE 

Umj.E.Vian-mirovanje 
mandata 

21. ROBERTO FABRIS SDP-HSU-SDSS-
HSLS-SDA 
HRVATSKE 

 

22. DEJAN JANKOVIĆ SDP-HSU-SDSS-
HSLS-SDA 
HRVATSKE 

Umj.M.Galo-mirovanje 
mandata Odsutan 

23. MAURICIO LICUL  LADONJA Odsutan 
24. ZRINKO KAJFEŠ HDZ-HDS  
25.  JANKO ŽUŽIĆ HDZ-HDS  

 
IZVRŠENOM PROZIVKOM I UVIDOM U EVIDENCIJSKE LISTIĆE predsjednik 
utvrđuje da je prisutan 21 vijećnika, od ukupno 25 vijećnika, te da GV može 
pravovaljano odlučivati. 
 
OSTALI PRISUTNI  :  
ALEKSANDAR MATIĆ, pročelnik Ureda Grada Pule, 
LOVORKA HAJDIĆ GOLJA, pomoćnica pročelnika Ureda Grada Pule, 
EVA BARBIR, Odsjek za poslove Gradskog vijeća i Gradonačelnika, 
NIKOLINA RADULOVI Ć, pročelnica Službe za unutarnju reviziju, 
LEONARD POROPAT, Protokol Grada Pule, 
DRAŽEN STEPANOV, informatičar, 
IVAN KLARI Ć, deb. stenograf, voditelj zapisnika, 
VESNA SAJIĆ, pročelnica Upravnog odjela za financije i opću upravu 
GIORDANO ŠKUFLIĆ,pročelnik UO za prostorno uređenje, komunalni sustav i 
imovinu, 
INGRID BULJAN, zamjenica pročelnika UO za prostorno uređenje, komunalni sustav 
i imovinu 
JASMINA NINA KAMBER, pročelnica Upravnog odjela za kulturu, 
ELVIRA KRIZMANI ĆMARIANOVI Ć, pročelnica Upravnog odjela za društvene 

djelatnosti, 
IRENA PERUŠKO, p.o. Gradonačelnika pomoćnica pročelnice UO za društvene 
djelatnosti, 
DEAN KOCIJANČIĆ, direktor JTP Plinara d.o.o. Pula, 
IGOR STARI, direktor JTP Pula Herculanea d.o.o. Pula, 
GORDANA LANČA, pročelnica Službe za zastupanje Grada Pule, Pula, 
VEDRANA GLAVAŠ RAMIĆ, savjetnik I. Za prostorno uređenje i graditeljsko 

naslijeđe, 
GABIJELA LOVRIĆ. CUKON, savjetnik iI. Savjetnik za prostorno planirane 

graditeljstvo, 
TONKA KOMŠO, savjetnik I. za prostorno planiran 
MIRNA RADOLOVIĆ, pomoćnica pročelnika UO za prostorno uređenje, komunalni 
sustav i imovinu, 
IGOR ŠKATAR, direktor JTP Pulapromrt d.o.o. Pula. 
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DALIBOR SULJEVIĆ, direktor JTP Luka d.o.o. Pula, 
RENATO PERC, direktor JTP Tržnica d.o.o. Pula, 
DEAN STARIĆ, direktor JTP Vodovod d.o.o. Pula. 
BRANISLAV BOJANIĆ, direktor JTP Pula Parking d.o.o. Pula, 
DARKO BURŠIĆ, direktor JTP MONTE GIRO d.o.o. Pula, 
ALEKSEJ MIŠAN, ravnatelj JU Pučko otvoreno učilište Pula, 
VESNA DUKIĆ , direktorica JTP Kaštijun d.o.o. Pula 
ERIK LUKŠIĆ. Ravnatelj JU Pula Sport, 
NELA NAČINOVIĆ, ravnateljica JU Gradska knjižnica i čitaonica Pula, 
GORDANA JEROMELA KAJIĆ, ravnateljica JU INK – Gradsko kazalište Pula, 
GORDANA RESTOVIĆ, ravnateljica PULA FILM FESTIVAL, 
TAMARA BRUSSICH, ravnateljica DV Scuola dell'infanzia RIN TIN TIN Pula-Pola, 
LORETA MOROSIN, Dnevni centar Veruda Pula, 
KLAUDIO KARLOVI Ć, zapovjednik Javne vatrogasne jedinice Pula, 
IGOR VLAŠIĆ, financijski direktor Pula Herculanea d.o.o. Pula, 
GORDANA PLAVŠIĆ, financijski direktor Vodovod Pula, 
SARA BUŽLETA , predsjednica Savjeta mladih, Pula 
 
POZDRAVLJA: 
- GRADONAČELNIKA GRADA PULE , gosp. Borisa Miletića 
- ZAMJENIKE GRADONAČELNIKA gđu. Elenu Puh Belci i gosp. Fabrizia Radina 
- PROČELNIKE upravnih tijela Grada 
- DIREKTORE TRGOVAČKIH DRUŠTAVA  
- RAVNATELJE JAVNIH USTANOVA 
- predstavnike MEDIJA,  
- gđicu Lorenu Benčić – simultanog prevoditelja na znakovni jezik 
- i ostale GOSTE  
 

Interes za praćenje ove sjednice iskazali su predstavnici Gradskog ogranka 
ORAH (Ivan Iskra) kojima je osigurano mjesto u vijećnici pa molimo prisutne 
predstavnike da prateći sjednicu poštuju odredbe Poslovnika o radu Gradskog vijeća 
 
 
PRELAZI SE NA UTVR ĐIVANJE DNEVNOG REDA :  

Poziv za 26. sjednicu Gradskog vijeća dostavljen je vijećnicima 02. kolovoza 
2016. godine sa materijalima za točku 2., 3.5. i 6.  

Dana 03. kolovoza 2016. godine uz prijedlog dopune dnevnog reda sa točkom: 
- Prijedlog Odluke o utvrđivanju statusa javnog dobra u općoj upotrebi - kč.zgr. 

115 i kč.zgr.116 obje k.o. Pula 
dostavljeni su vam i materijali za tu točku te za točke 4a., b, c, i d. 

 
 
Na znanje vijećnicima 02. kolovoza 2016., uz poziv za sjednicu, dostavili smo Vam:  

- Izvješće o danim suglasnostima za zaduživanje i danim jamstvima za 
razdoblje od 01. siječnja do 30. lipnja 2016. godine,  
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- Izvješće Gradonačelnika Grada Pule o korištenju sredstava Proračunske zalihe 
Proračuna Grada Pule za mjesec srpanj 2016. godine, sukladno odredbama članka 57. 
stavka 3. Zakona o proračunu (“Narodne novine” br. 87/08, 136/12 i 15/15)  

 
 

Prijedlozi odluka i materijali za ovu sjednicu dostupni su na tabletu i web stranici 
Grada Pule.  
 
 
Dana 08. kolovoza 2016. dostavljeno vam je na tablet: 

- Izvješća o radu radnih tijela Vijeća koja su zasjedala u pripremi ove sjednice i 
to: Odbor za statut, Odbor za plan i financije i Odbor za prostorno uređenje, 
komunalno gospodarstvo i stambene odnose 

- te odgovori na vijećnička pitanja 
 
U pogledu dnevnog reda nije bilo zahtjeva za izmjenu i dopunu, pa stavlja na glasanje 
dnevni red 26. sjednice Gradskog vijeća kako je predložen 03. kolovoza 2016. godine, 
sa 7. točaka, te nakon glasanja utvrđuje da je 
 

Vijeće sa 21 glasom «ZA», bez glasova «PROTIV», za 26. sjednicu utvrđen 
slijedeći dnevni red  

 
 

 
     D N E V N I R E D 
  
1. Vijećnička pitanja 
2. Usvajanje Skraćenog zapisnika sa 25. sjednice Gradskog vijeća od 06.07.2016. 

godine 
3. Donošenje Odluke o izmjeni Odluke o gradskim porezima Grada Pule 
4. Donošenje:  
a)    Odluke o uređenju prometa na području Grada Pule 
b)    Odluke o lokacijama, organizaciji, naplati i kontroli parkiranja na javnim    

   parkiralištima Grada Pule 
c)    Odluke o vremenskom ograničenju, vremenu naplate i visini naknade za 

korištenje    
  usluge parkiranja na javnim parkiralištima Grada Pule 

d)    Odluke o određivanju ovlaštenika i cijeni poslova premještanja i čuvanja 
nepropisno    
  zaustavljenih ili parkiranih vozila. 

5. Donošenje Rješenja o oglašavanju ništavom Odluke Gradskog vijeća Grada Pule, 
Klasa: UP/I 342-01/11-01/406, Urbroj: 2168/01-01-02-02-0270-12-25 od 01. 
listopada 2012. godine 

6. Donošenje Odluke o isknjiženju nefinancijske imovine–vrijednosti investicije u 
izgradnju Doma za odrasle osobe Vila Maria iz poslovnih knjiga Grada Pule 
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7. Donošenje Odluke o utvrđivanju statusa javnog dobra u općoj upotrebi - kč.zgr. 
115 i kč.zgr.116 obje k.o. Pula 

 
 
 
 
 
AD – 1  VIJEĆNIČKA PITANJA 
 
 
ZRINKO KAJFEŠ (HDZ). 
 Hvala vam na riječi.  
 Za Gradonačelnika pitanja. 

Najprije bih htio Gradonačelniku, vama osobno zahvaliti, a i vama gospodine 
Cvek isto tako, što smo na prošlom Gradskom vijeću ustvari svojim neprimjerenim 
ponašanjem, neprimjerenim govorom, dali mi jako puno medijskog prostora i ja vam 
na tome zahvaljujem što ste nesvjesno učinili. Učinili ste još dvije stvari nesvjesno. 
Nesvjesno ste sami sebe etiketirali i legitimirali... 

/R.Cvek : Gospodine Kajfeš, sada smo na vijećničkim pitanjima, izvolite 
postaviti   

vijećničko pitanje. To je tema sa prošle sjednice, postavite vijećničko pitanje./ 
Hoćete li mi dozvoliti da postavim vijećničko pitanje? 

/R.Cvek: Postavite vijećničko pitanje/. 
Ovo je u uvod u vijećničkog pitanje. Da li ćete mi dozvoliti da postavim vijećničko 
pitanje? 

/R. Cvek : Izvolite/. 
Dakle, legitimirali ste se kao konzervativce s jedne strane i s druge strane kao krajnje 
desničari ste se legitimirali i svojim postupcima i svojim riječima. Ukoliko je netko bio 
povrijeđen mojim riječima ja se ispričavam zbog toga, ali jedina moja namjera je bila 
ukazati na jedan, pa mogu reći slobodno, od apsurda koje je izglasalo ovo Gradsko 
vijeće. Meni je jasno da je puno lakše govoriti o kratkim hlačama, nego o projektima 
koji su katastrofalno napravljeni, projektima kojima su, pa možemo slobodno reći, 
tako napravljeni da su Puležani živi svjedoci toga da se svi projekti u Puli po dva, tri 
puta izvode i dva, tri puta plaćaju.. Meni je jasno da je puno lakše govorit... 

/R. Cvek: Gospodine Kajfeš, dakle ovako, pitanja se postavljaju sa upitnom 
rečenicom tako da na kraju bude upitnik. Molim da postavite pitanje/. 
Molim, povreda Poslovnika. Hoćete li mi dati povredu Poslovnika.  
Evo, najprije povreda Poslovnika. Gledajte, ovako, povreda Poslovnika po članku 58. 

U članku 58. Statuta kaže ovako: »Ako se smatra da postavljeno pitanje,- ako vi 
smatrate da postavljeno pitanje, nije sukladno Poslovniku Gradskog vijeća - uputiti će 
vijećnika da to uskladi svoje pitanje. Ako vijećnik ne uskladi svoje pitanje predsjednik 
Gradskog vijeća to pitanje neće uputiti osobi ni tijelu kojem je namijenjeno i o tome će 
obavijestiti vijećnika vijećnika”. 

/R.Cvek: Članak 58. “ Na pitanja koja vijećnik postavlja, kao i odgovor na 
pitanje, moraju biti jasni, precizni i kratki...”, pa vas molim da postavite 
pitanje/. 
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Da, ako mi dopustite, ja ću postaviti pitanje, a ako vi smatrate da pitanje nije 
primjereno vi ga nemojte uputiti, ja ću tražiti glasanje. Imam 3 minute za potavljanje 
itanje. Oduzimate mi moje 3 minute i molim vas da mi dopustite da postavim pitnje.  

/R.Cvek : Pitanje politizirate sa prošle sjednice/. 
Postavljam pitanje upravo zbog toga. Tako je. Politiziram prošlu sjednicu na kojoj ste 
se katastrofalno ponašali. 

/R.Cvek : Ja sam siguran da postoji puno tema koje interesiraju građane Pule, a 
vi kao vijećnik izabran od građana Pule postavite pitanje/. 
Hoćete dozvoliti da postavim ono što mene zanima.  

/R. Cvek : Možete, naravno/. 
Onda mi dozvolite , molim vas. 

/R. Cvek : Čekam upitnu rečenicu !/ 
Dobiti ćete na kraju upitnu rečenicu. Na kraju tri minute dobiti ćete upitnu rečenicu. 
Dozvolite mi da vam objasnim što želim pitati.  

/R.Cvek : Nastavite/. 
Zahvaljujem. Nadam se da me nećete više prekidati. 

/R.Cvek : Ako ne postavite pitanje ubrzo ću vas prekinuti/ 
 Nećete me prekidati, jer ćete mi dozvoliti da postavim pitanje, a vi nemate pravo. Ako 
želite nemojte to postviti Gradonačelniku. 

/R.Cek : Izvolite gosodine Kajfeš postavti pitnje/. 
Dakle, puno je jednostavnije razgovarati o kratkim hlačama, nego o projektima, koji su 
katastrofalno pripremljeni u Puli. Isto tako je puno jednostavnije razgovarati o 
putovnicama, nego o istim tim projektima. Isto tako je potpuno lakše razgovarati o 
besmislicama, govoriti na primjer o crnim košuljama u Kninu, ali ne govoriti o 
ksenofobnim izjavama na ovom Gradskom vijeću. Dakle, na onome gdje se vijećnici 
prozivaju zbog mjesta rođenja, diskreditiraju i njihovo mišljenje diskreditira upravo 
zbog Gradskog vijeća. Dakle, postoje dvostruka mjerila. I Gradonačelniku je, dakle 
pitanje, još jedna mogućnost, da se ogradi upravo od takvog ksenofobnog govora na 
ovom Gradskom vijeću, jednog govora isključivosti i segregacije na ovom Gradskom 
vijeću. To je prvo pitanje. 

A drugo pitanje, Gradonačelniče, opet po treći puta. 
Mladež HDZ-ea je predložila da se nagrade maturanti, da se nagradi izvrsnost. 

Prošli put ste rekli da će to biti nagrađeno. No, mene zanima vrlo konkretno, ako vi ne 
znate, da li netko u ovom Gradskom vijeću zna što su Stručne službe grada napravile 
za jedan tako jednostavan prijedlog koji smo vam predložili. 

Hvala.  
 
ROBERT CVEK : 
 Dakle, prvo uopće nije bilo pitanje. 

Pepuštam Gradonačelniku na volji da li će vam uopće odgovoriti, a na drugo 
pitanje gospodine Gradonačelniče izvolite, imate riječ. 
 
BORIS MILETIĆ : 

 Dobar dan svima, buon giorno a tutti. 
 Poštovani gospodine predsjedniče, uvažene vijećnice, uvaženi vijećnici , 
svi prisutni.  
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 Ja mislim da smo kao Grad doista nadaleko poznati po svojoj 
otvorenosti, multikulturalnosti, antifašizmu. Mislim da to jesu univerzalne vrijednosti, 
ali doista ne znam kada sam za ovom govornicom pričao o tim temama, ukoliko mi 
netko takvo pitanje nije postavio i kada sam govornicu za te teme koristio. Ja volim 
biti konkretan , pričati upravo o projektima. Ja mogu razumjeti stav opozicije da 
napada izvršnu vlast. To je već u slučaju vaše Stranke doista dugi niz godina, a duboko 
sam uvjeren da će tako biti i ubuduće. Dakle, vaša Stranka unutar ovoga Gradskoga 
vijeća je opozicijska stranka iz razloga što upravo načina na koji vi govorite, neistine 
koje iznosite, ne nailaze na plodno tlo kod naših građana, odnosno kod birača. Tako 
da, evo, ja koristim i ovu priliku da uvijek vijećnika pozovem na toleranciju, na jedno 
zajedničko zalaganje zbog čega smo svi skupa i izabrani, a to je upravo da pokušamo 
svojim radom doprinijeti poboljšanju, rekao bih, društvenog standarda u našem gradu 
kako bi Puležanke i Puležani sutra još bolje živjeli.  No, isto tako držim da od nekih 
civilizacijskih dosega, od nekih vrednota, od uvažavanja prava manjina, koje su na 
zavidnom nivou u našem gradu, nikako ne smijemo odustati. Ali, da, vi kao gradski 
vijećnik i predstavnik jedne političke opcije apsolutno imate pravo na svoje mišljenje, 
njega ste iskazali kada ste odbili dati potporu inicijativi unutar ovog Gradskog vijeća 
da se pomogne izdavačkoj kući EDIT, da se pomogne, dakle, nastavku izdavanje, 
tiskanja glasila na Talijanskom jeziku, koji dugi niz godina ovdje izlazi. Ali, vjerujte 
mi, kada sa pogleda na centralističke stranke, da li je to HDZ-e ili SDP-e, upućuju se 
kritike ove vrste bez argumenata, to mi samo daje dodatnu snagu da ustrajem u svom 
radu, jer mi to samo potvrđuje da smo mi upravo na pravome putu. 

Drugo pitanje ste postavili, ja sam vam to vrlo jednostavnim rječnikom rekao da 
će biti napravljeno. Neka me kolege isprave, mislim da upravo ovu srijedu u 10,00 sati 
je organiziran prijem za najbolje studente, odnosno maturante, oni su pozvani, ne 
znam prije koliko vremena, ali ovu srijedu je svečani prijem i biti će uručeni prigodni 
pokloni, kao i riječ podrške kako bi nastavili sa svojim radom ubuduće.  
 
ROBERT CVEK: 
 Zahvaljujem. 

Gospodine Kajfeš izvolite, imate riječ. 
 
ZRINKO KAJFEŠ: 
 Što se tiče drugog pitanja, jako mi je drago da ste ipak prihvatili jednu 
inicijativu mladeži iz HDZ-ea, kažem, nije to samo mladež HDZ-ea, uglavnom svi su 
stali na taj prijedlog. Malo je čudno da vam tako dugo vam treba za jedan jednostavan 
prijedlog realizirati, kao što sve u ovom gradu treba jako dugo da se realizira. A što se 
tiče prvog pitanja, Gradonačelniče, pa malo je nepristojno, zaista je nepristojno, pa 
možda malo sramotno da se ne želite ograditi od nekih neprimjernih izjava na ovom 
Gradskom vijeću.  
 
ROBERT CVEK: 
 Gospodine Gradonačelniče izvolite, imate riječ.  
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BORIS MILETIĆ: 
 Dakle, ovo je predstavničko tijelo. Gradonačelnik i zamjenici predstavljaju 
izvršnu vlast. Ovo tijelo na koji način će raditi definira Poslovnik o radu Gradskog 
vijeća koji su upravo vijećnici usvojili. Ja mislim da vi svjesno potencirate nešto što 
znate da ne stoji, da ne drži vodu, da nitko to na taj način nije izrekao, a to je vaše 
pravo, ja to vas razumijem, jer vam očito fali medijskog prostora, iako mislim da ga u 
zadnje vrijeme imate kao Stranka puno, možda i više od očekivanja. No, opet ću 
ponoviti, netko u ovoj zemlji treba imati hrabrosti reći što je loše, netko u ovoj zemljio 
treba progovoriti da se ne može relativizirati povijest, netko u ovoj zemlji treba reći što 
je crno je crno, a što je bijelo je bijelo. Nažalost, velike političke stranke upravo zbog 
kalkuliranja, a kalkuliraju zbog izvanrednih parlamentarnih izbora, ne žele se ograditi 
od, po meni, nekih sramotnih dijelova naše povijesti. Meni ne treba nitko objašnjavati 
što znači onaj pozdrav, a ja ga sada upravo neću izreći, a svi znate na što mislim, i da 
je to nešto što je nedopustivo. Meni nitko ne može reći da jedan ministar unutrašnjih 
poslova za to treba mišljenje povjesničara. Svatko koji želi istini pogledati u oči zna 
što to znači, kao što zna što znači postrojavanje crnih košulja. Nažalost, u ovoj zemlji 
se od toga gotovo nitko nije ogradio, a mene kao Gradonačelnika ovoga grada, koji 
ima svoj Statut unutar kojega su utkane upravo te vrijednosti koje mi moramo čuvati, 
između ostalog i vrijednost antifašizma, mene dužnost obvezuje da u takvim 
slučajevima treba reagirati i ja ću reagirati i u ovoj zemlji me nitko neće ušutkati, jer to 
ne zaslužuju naši građani koji su prošli kroz teško razdoblje te povijesti, koji su i ginuli 
kako bi danas Istra bila dio Hrvatske, što s ponosom slavimo sa datum Istarske 
županije, jer ukoliko netko u ovoj zemlji ne zna što to za nas ovdje znači, onda mu to 
netko treba jasno, glasno i nedvosmisleno reći. Ja sam to učinio, ja ću to učiniti i 
ubuduće.  
 
ROBERT CVEK: 
 Zahvaljujem gospodinu Gradonačelniku. 
 Slijedeće pitanje postavlja gospođa Gordana Ferenčić. 
 
GORDANA FERENČIĆ: 
 Dobar dan svima, buon giorno a tutti.  
 Ja imam jedno pitanje za Gradonačelnika Borisa Miletića, a odnosi se na 
trenutnu situaciju na Galebovim stijenama. Prošli tjedan mogli smo čuti kako je 
koncesionar odustao od planova za ovu godinu, pa me zanima : je li to istina i kakva je 
sudbina Galebovih stijena.  
 Hvala.  
 
ROBERT CVEK : 
 Zahvaljujem 
 Gospodine Gradonačelniče izvolite, imat riječ.  
 
BORIS MILETIĆ: 
 Evo, ja se doista zahvaljujem na pitanju. 
 To je jedna od tema gdje s jedne strane imate prijedloge građana kako 
poboljšati, rekao bih, ponudu, sadržaje na našim plažama, kako dati mogućnosti 
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određenih aktivnosti i normalno s druge strane kako sačuvati prirodu i kako omogućiti 
održivi razvoj.  
 Dakle, Grad Pula donosi plan upravljanja pomorskim dobom na godišnjoj 
razini, on kao takav je usvojen prošle godine. Isto tako sve gradske odluke su 
objavljene u našim službenim web stranicama i putem drugih kanala komunikacije, da 
li putem medija ili društvenih mreža, pa tako je i učinjeno sa predmetnom lokacijom. 
  Ono što isto tako želim reći da nikakva devastiranje tog područja niti je u 
planovima, a niti u primislima ne dolazi u obzir. Dakle, to definitivno nije bilo tako 
niti zamišljeno, niti se nekakva devastacija učinila. No, istina s druge strane da je jedan 
dio građana ponukana idejom da se omoguće određeni ugostiteljski i rekreativni 
sadržaji na toj lokaciji su se tome usprotivili. Predstavnike tih građana ja sam primio, s 
njima sam razgovarao, iznijeli su mi svoje viđenje tog problema, nakon čega je naš 
Upravni odjel za prostorno uređenje, komunalni sustav i imovinu, na čelu sa 
pročelnikom Giordanom Škuflićem, odradio sastanak i razgovor sa ovlaštenikom 
nositelja koncesije, odnosno koncesijskog odobrenja gdje, istina, u ovoj godini 
planirani zahvat nije bio niti predviđen, ali upravo zbog interesa građana i šire javnosti 
Upravni odjel nastoji mirnim putem riješiti taj problem na način da se odustane od 
predmetne lokacije, da nema nikakvih pravnih zavrzlama ili nekakvih sporova i da na 
taj način udovoljimo želji građana.za očuvanje toga područja. Jednako tako ili 
paralelno s time nadležni Upravni odjel je isto tako pokrenuo postupak valorizacije 
područja na način da se utvrde svi mogući elementi kako bi navedeno područje mogli i 
dugoročno zaštiti sa nekom od mjera zaštite okoliša.. 
 Prema tome da rezimiram, građani mogu biti mirni što se tiče tog lokaliteta, u 
ovoj godini se tamo neće ništa dogoditi, a kako stvari i razgovori teku, vjerujem da 
ćemo dugoročno to područje zaštiti, tako da i dugoročno mogu biti na miru. 
 
ROBERT CVEK: 
 Zahvaljujem. 
 Gospođo Ferenčić izvolite, imate riječ.  
 
GORDANA FERENČIĆ: 
 Zahvaljujem Gradonačelniku na odgovoru. Zadovoljna sam s odgovorom.  
 
ROBERT CVEK: 
 Slijedeće pitanje postavlja gospodin Ivan Lasić. 
 
IVAN LASIĆ: 
 Dobar dan svima. 
 Biti ću kratak. Imam dva pitanja. 
 Prvo pitanje za gospodina Gradonačelnika.  
 Poznato nam je svima nama da je za dječji vrti ć na Sisplacu dobivena 
građevinska dozvola, međutim, kada sam već tada izrazio zadovoljstvo i bojazan želim 
postaviti pitanje Gradonačelniku: da li imate u vidu tu činjenicu da bi ove godine taj 
vrtić trebao se početi graditi. Predložio bih da budžet za taj vrtić u financijskom 
proračunu za slijedeću godinu bude, kako bismo ipak iskoristili priliku da nam ne bi 



 

11 
 

Proračun ponovno propao radi tih postupak koji su do sada napravljeni. Molim vas da 
nam na to odgovoriti. 
  A drugo pitanje postavljam pročelniku Upravnog odjela za prostorno uređenje, 
komunalni sustav i imovinu, gospodinu Giordanu Škufliću, i dati ću prijedlog. Na 
prošloj sjednici sam postavio vijećničko pitanje pješačke zone na Rivi. Nakon toga 
sam pratio događanja i kratko i jasno ću reći. Turisti su upoznati da naša služba odvoza 
pogrešno parkiranih vozila ne funkcionira, posebno u blagdanima, te se Riva pretvara 
u parkiralište. Zato bih predložio i tražim od gospodina Giordana Škuflića da mi 
odgovori: postoji li mogućnost da se uvede smjenski rad komunalnih redara i Pula 
parkinga za uklanjanje pogrešno parkiranih vozila, popularnog «Pauka», kako bi 
spriječili, zaštitili Rivu da ostane stvarno i dalje pješačka zona.  
 Hvala lijepa.  
 
ROBERT CVEK: 
 Zahvaljujem. 
 Gospodine Škufliću izvolite, imate riječ. 
 
GIORDANO ŠKUFLIĆ: 
 Dobar dan, hvala na pitanju. 
 Služba radi subotom do navečer, nedjeljom do 14,00 sati. Jučer u 21,44 sati ja 
sam prošao, izvršio uvid i na Rivi od kapije Uljanika, od znaka gdje je zabranjeno 
parkiranje, označena je pješačka zona, do sredine zgrade Županije, do bivše komande, 
je bilo parkirano 32 auta, ja sam ih izbrojao. Znači, nema situacije da kada službe rade 
i kada ureduju da se dešava parkiranje na Rivi. Nema! To se dešava samo u 
vremenskim periodima kada službe ne rade, sada sam vam rekao kada ne rade u kojim 
periodima i kada su veliki koncerti, a inače u ljetu osmog mjeseca kada su i druga 
događanja na području grada Pule, kada ima puno šetača, kada su razne manifestacije, 
priredbe se dešavaju na području od Giardina do Kandlerove itd. do Arene. Prema 
tome je problem da se u tom periodu Riva možda koristi bez nekog prava za 
parkiranje, međutim, kažem službe u tom večernjem periodu ne ureduju, a 
jednostavno, ja sam ipak, pored tog vašeg prijedloga, možda i kritike, zadovoljan da se 
to dešava, jer je to znak da grad Pula obiluje u ljetnim sadržajima i da turista i 
stranaca, gostiju, ima sve više i više. Ja prihvaćam sugestiju da se eventualno sagleda i 
vidi da li se i nedjeljom poslije 14,00 sati može nešto napraviti i da službe i poslije 
14,00 sati mogu vršiti ophodnju i kontrolirati.  
 Hvala lijepa. 
 
ROBERT CVEK: 
 Hvala gospodinu pročelniku. 
 Na drugo pitanje, gospodin Gradonačelniče izvolite, imate riječ.  
 
BORIS MILETIĆ: 
  Hvala na pitanju.    
 Gospodine Lasiću, ako sam na nešto ponosan u ovih 10 godina koliko jesam 
Gradonačelnik ovoga grada, onda je to pitanje koje se odnosi na predškolski odgoj i 
osnovno školstvo. Mi smo bili radili malo nekih analiza, pa razdoblje prije toga dugi 
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niz godina je proteklo u ovom gradu da se niti jedan vrtić nije izgradio. Mi jesmo 
izgradili dva prekrasna nova objekta u ovome razdoblju. Jedan je u Šijani, drugi je na 
Velom Vrhu, a da ne govorim koliko sredstava svake godine izdvajamo u obnavljanje i 
u uređenje postojećih. Evo, i nedavna sam obišao radove gdje upravo koristimo ljetne 
mjesece kada jedan značajniji dio građana koristi i godišnji odmor, kad je manje 
opterećen prihvat djece u predškolskim ustanovama, kako bi se mogli urediti postojeći 
prostori i kako bi u devetom mjesecu oni izgledali još ljepši. Evo, samo ovog ljeta iz 
Proračuna Grada Pule je za tu namjeno izdvojeno preko 750.000,00 kuna s tim da dio 
sredstava izdvajaju i same ustanove iz vlastitih prihoda. Dakle, da ne spominjem da je 
nekada kada govorimo o predškolskom odgoju bilo liste čekanja, neupisana djeca bez 
kriterija, razlika u cijeni gotovo dvostruka između gradskih i privatnih vrtića, da smo 
doista uz veliku suradnju privatnih vrtića i koristim svaki šut priliku da vam se 
zahvalim na tome, jer Grad Pula sam ne bi mogao izdržati ukupan obuhvat djece da 
nemamo izuzetno dobru suradnju sa privatnim vrtićima. I ja im se na tome doista 
zahvaljujem, koji su prihvatili kriterije Grada Pule da je cijena jednaka za svu djecu 
koja ispunjavaju uvjete. Kada kažem za svu djecu onda mislim prvenstveno na sve 
roditelje, jer to u konačnici plaćaju roditelji. 
  I da, znam da je potreba za vrtićem na Sisplacu. Kao što sam rekao mi ćemo 
napraviti sve da to ostvarimo. U ovom gradu se vodimo određenim prioritetima. Ne 
možemo sve odjednom. Želja i potreba je puno, a mogućnosti jesu ograničene. Dakle, 
kada govorimo o prioritetima onda često govorimo o potrebama izgradnje 
infrastrukture, potrebi izgradnje sportskih sadržaja, o potrebi izgradnje još jedne nove 
osnovne škole u našem gradu, pa možda čak i dvije. Prema tome mislim da se moramo 
voditi prioritetima i određenim potvrđenim rokovima. Mene veseli da i novu 
predškolsku godinu su upisana sva djeca, da nema liste čekanja i da smo po pitanju 
predškolskog odgoja u gradu Puli jedan doista svijetli primjer u Republici Hrvatskoj, 
gdje mnogi drugi gradovi upravo dolaze u grad Pulu kako bi iskustva dobre prakse 
prenijeli u svoje sredine. Ja ću se sigurno založiti i nadalje da se omogući kvalitetan 
sustav predškolskog odgoja, koji je već danas na zavidnoj razini. Uvijek se može bolje, 
ali treba biti objektivan i realan i sagledati cjelovitu situaciju i nakon toga donijeti 
odluku.. Dakle, da zaključim, da potreba je dječji vrti ć na Sisplacu, zato smo i 
poduzeli potrebne predradnje kako bismo bili spremni i po mogućnosti taj projekt i 
realizirati. Ali, još jednom ću reći, molim da vodimo računa i o proračunskim 
mogućnostima Grada Pule, jer smo si uzeli poprilično velike zalogaje u narednom 
razdoblju od izgradnje gradskog bazena, od nastavka i dovršetka izgradnje obilaznice 
u Puli, od uređenja Trga kralja Tomislava. Dakle, to su sve veliki i financijski 
zahtjevni infrastrukturni projekti. I kada govorimo o tome, uz dužno poštovanje, dakle, 
molim da se vodimo ipak objektivnim proračunskim mogućnostima Proračuna Grada 
Pule.  
 
ROBERT CVEK : 
 Zahvaljujem Gradonačelniku. 
 Izvolite gospodine Lasiću, imate riječ.  
 
IVAN LASIĆ : 
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 Biti ću iskren. Nisam očekivao ovakav uopćen odgovor i iznositi i u davanju 
statističkih podataka o standardu predškolskog odgoja u ovom gradu, već sam 
očekivao direktan odgovor : hoće li ili neće biti taj dječji vrti ć slijedeće godine 
izgrađen. To je broj jedan. 
  I broj dva, mislim da ako govorimo o prioritetima, jedan Mjesni odbor od 
8.000 i nešto stanovnika zaslužuje jedan vrtić, kojeg čekaju već godinama. A o tome o 
brizi za djecu za predškolski odgoj, ja ću samo reći, moja je zasluga da je obnovljena 
na tom području, isključivo mojom zaslugom bez i lipe iz Proračuna. Prema tome 
smatram da ti građani su zaslužili da dobiju dječji vrti ć zbog toga što je veliki broj 
djece, preko 300 djece vrtićke dobi.  
 Evo, toliko. Hvala.  
 
ROBERT CVEK: 
 Hvala gospodine Lasiću. 
 Gospodine Gradonačelniče izvolite, imate riječ.  
 
BORIS MILETIĆ: 
 Neće proći tako puno vremena kada će doći Prijedlog proračuna pred vas 
gradske vijećnike, pa moći ćete puno toga iz Prijedloga Proračuna isčitati. No, 
dozvolite mi da ipak kažem da ne razmišljamo o tome i da nam doista do toga nije 
stalo, tada ne bismo do sada uložili značajna sredstva u pripremu dokumentacije. To je 
prvi ili nulti korak za realizaciju bilo kojeg projekta. I mislim da smo do sada na tu 
temu puno puta razgovarali, da uvažavamo potrebe, znamo potrebe naših građana, ali 
dozvolite mi, kada govorimo o predškolskoj dobi, da moramo ipak uzeti u obzir 
predškolske ustanove u čitavom gradu, kako javne, tako i privatne koje djeluju u 
ustavu i da moramo iskazati ono što jeste. Dakle, kada kažemo da je Puli neophodna 
izgradnja nove opće bolnice to je zato što postojeći zdravstveni standard poslovanja 
bolnice na dvije lokacije nije zadovoljavajući. Ja se slažem s vama da jedan veliki 
mjesni odbor zaslužuje i vrtić, iako tamo ima predškolskih ustanova koje imaju 
obuhvat djece, jel tako, nije da ga nema, ali ispada kao da mjesni odbor od 8000 
stanovnika nema gdje smjestiti svoju djecu, što ne odgovara istini. Ja mislim da je i 
vama kao vijećniku opozicije bi trebalo itekako biti drago da grad Pula jeste svijetli 
primjer kada govorimo o predškolskim ustanovama i da mnogi drugi gradovi, gdje je 
na primjer vaša Stranka na vlasti, uzimaju primjer Grada Pule po pitanju predškolskog 
odgoja. Ja mislim da to treba izreći. Dakle, da, slažem se potreba postoji, ali nemojmo 
to postavljati na način kao da na tom području nema predškolske ustanove.  
 
ROBERT CVEK: 
 Hvala Gradonačelniku. 
 Slijedeće pitanje postavlja gospođa Jasmina Simović Medica. 
 
 
JASMINA SIMOVIĆ MEDICA: 
 Dobar dan svima. 
 Imam pitanje za direktora Pula parkinga, gospodina Branislava Bojanića. 
 Svjedoci smo velikog broja turista koji borave u našem gradu što me posebno 
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raduje. Nedavno oblačno vrijeme tradicionalno je turiste dovelo u centar grada, a nisu 
izostale ni gužve na pulskim prometnicama. Pula parking nedavno je dobio na uporabu 
veliko zemljište na Mandraču za potrebe parkinga, pa me zanima koriste li vozači taj 
parking te može li ono nekako postati rješenje problema parkiranja u ovim ljetnim 
mjesecima ? 
  Hvala. 
 
ROBERT CVEK : 
 Hvala  
 Gospodine Bojaniću izvolite, imate riječ. 
 
BRANISLAV BOJANIĆ:  
 Pozdravljam sve prisutne. Hvala na pitanju. 
 Naime, ja sam ovaj uvaženi Dom naučio da nosim velike transparente, da vam 
pokazujem što se dešava, jer smatram da slika govori tisuću riječi. Iskreno nije mi se 
dalo raditi velike panoe te yumbo plakate, jer ih je teško tegliti. A ja ću vam pokazati, 
recimo, s obzirom da moji ljudi, naši ljudi, zaposleni u Pula parkingu na svako 
dešavanje izlaze i slikaju događaje koji se dešavaju. I tako tog dana u 12,30 sati kiša 
pada nemilice, sunce se skrilo, - mi se svi borimo da stranci dođu u naš grad, - 
napravili to što smo napravili i reći ću vam u 12,30 sati Mandrača potpuno prazna, 
prazna. Drugi parking koji smo napravili, također u 12,35, (izgubio sam malo vremena 
dok sam tamo slikao), što je onaj takozvani Jachting servis, šljunčara, prazan, 1e,35 
sati prazna. Treća stavka, naš djelatnik ide redom i slika, Jachting servis, 12,40 sati, 
malo gubimo vrijeme dok se to slika, kiša i dalje pada, nema nikoga, prazno, prazno, 
prazno, prazno, a grad vrvi automobilima. Svi traže nešto, a ne znaju što će naći. 
 Pula Parking u dogovoru sa Gradom je potrošio preko 200.000,00 kuna putem 
javne nabave da bi uredio Mandrač. 8000 m2 sveli smo na 5.200 m2, sredili, dotirali, 
15.06. je bilo spremno za prijem auti. Međutim, do danas, mislim da je za vrijeme 
jednog koncert u večernjim satima ekipa iskoristila i tamo se smjestila i mislim da su 
pojedinci iskoristili taj parking koji su u večernjim satima slajfali i pod ručnom 
kočnicom i vrtjeli se, pa su mi iskopali malo veće rupe, koje smo mi opet uspjeli 
sanirati nakon toga. Dakle, Mandrač, prazan, Rojc, prazan, Mljekara, prazna. I kada 
meni netko kaže u Puli fali parkinga. Ne ! U Puli fali kultura parkiranja. Prema tome 
svi mi, počevši od mene, ja nisam ništa bolji, bismo htjeli autom doći pred trgovinu, 
pred kino, pred manifestaciju, pred ne znam što, pred svoju zgradu. Nikom se ne da 
prošetati. Prema tome ja mislim da u Puli više ne treba parking mjesta, samo treba 
malo više edukacije. 
  Gospodin direktor Pula Prometa i ja smo imali vrhunske ideje kako još nešto 
promijeniti, kako ljude dovoziti u grad. Međutim, to neka bude neka druga priča. Reći 
ću vam još jednu vrlo bitnu stvar. Mislim da, iako nije u našoj ingerenciji, ali parking 
kod bolnice je također prazan. Prema tome ima tisuće parkirnih mjesta koje ću vam 
reći, a još imamo vrtlarsku ulicu koju ljudi ne znaju, koja je dolje, također je prazna, a 
u centru grada. I sada mi možemo pričati o parkingu. Izbori su blizu. Neminovno je da 
će svatko plakati, jahati po onome što smatra da je najslabija karika. A mislimo da 
Pula parking nije toliko slaba karika, da se mi znamo u Pula parking braniti.  
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 Još jedna vrlo bitna stvar što morate opet znati cijene u gradu Puli su među 
najjeftinijim i svaka najezda automobila, svatko se vozi autom da bi nešto našao. 
Međutim, grad je napravljen kako je napravljen, ne možemo ga proširiti. Postoji jedan 
projekt, brod garaža, naš projekt, imam ga u tri animaciji, 6500 m2 dobije se po obali, 
odnosno po ovome planu. Međutim, netko je pametno rekao, zahvaljujući vizuri sa 
obale od brodova, da ne kažem tko je, opet da ne kopamo ratne sjekire, nema potrebe 
na tu temu raditi, tako da što da vam kažem, parkirnih mjesta u Puli postoje.  
 Hvala.  
 
ROBERT CVEK : 
 Zahvaljujem gospodinu Branislavu Bojaniću.  
  (J.S.Medica : Zahvaljujem na odgovoru). 
 Gospodine Gradonačelniče izvolite, imate riječ. 
 
BORIS MILETIĆ: 
 Ono što mene veseli što se sigurno za drugo ljetno, dakle, sezonsko razdoblje, 
direktor Pula parkinga sigurno prihvatiti i napraviti, a do se odnosi, dakle, da brojni 
turisti koji dolaze u posjet gradu Puli, pogotovo kada imamo, pa evo i danas nije baš 
idealno vrijeme za kupanje, pa onda normalno zbog naših ljepota i ljepota grada, rekao 
bih cijela Istra se voli skrasiti u grad Pulu, ali ono što danas moderne tehnologije 
omogućavaju to će upravo Pula parking napraviti i omogućiti da ljudi koji dolaze u 
grad, svi manje više danas koriste GIPI S, dakle, uređaje za navođenje, gdje treba 
postojeće parkirne površine koje su možda turistima, pretpostavljam, nepoznate, 
locirati, kako ne bi oni toliko lutali po gradu. I, evo koristim ovu govornicu da se 
zahvalim i djelatnicima Policijske postaje Pula što nam ove sezone doista pomažu. 
Dakle, bilo je razdoblja kada baš se nisu toliko bavili prometom, evo ja im se 
zahvaljujem što možda malo više vode računa o prometu, malo manje o represiji i 
kažnjavanju vozača, barem za ovo vrijeme ljetnih mjeseci, jer bez njihove pomoći 
nama je doista nemoguće djelovati, jer kada nastanu gužve tada defakto treba već 
reagirati na području koje je izvan administrativnog područja grada Pule, dakle, 
govorim o Istarskom ipsilonu, o Peličetima i drugim ulazima u grad Pulu, koji nisu niti 
svi na području grada Pule da bismo mi mogli, dakle, s našim komunalnim redarima 
uredovati. A ja sam siguran da će direktor Pula parkinga, gospodin Branislav Bojanić, 
uz pomoć novih tehnologija lakše omogućiti turistima koji dolaze u grad Pulu, jer 
znate ukoliko imamo parkirne površine, a turisti za njih ne znaju, ja ne mogu kriviti 
njih, odgovornost je na nama kako to kvalitetno označiti i ukazati turistima put kako 
da dođu do svog parkirnog mjesta.  
 
ROBERT CVEK : 
 Zahvaljujem Gradonačelniku. 
 Slijedeće pitanje postavlja gospodin Denis Buršić. 
 
DENIS BURŠIĆ: 
 Dobar dan svima. 
 Postavio bih jedno pitanje vezno za upit građana Valdebeka za Ulicu Jasnu 
Crnobori. Navodno, čuli m smo da će se Ulica Jasna Crnobori srediti u dvije faze. Prva 
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faza sredit će se ulica, a druga faza navodno Plinara će opet kopati tu istu ulicu i 
postavljati cijevi. Međutim, zamolit ću, ako će se baš tako odvijati popravak te ulice u 
dvije faze, zašto se ne čekaju neka bolja vremena.  
 
ROBERT CVEK: 
 Zahvaljujem. 
 Pročelniče Škuflić izvolite, imate riječ.  
 
 
GIORDANO ŠKUFLIĆ: 
 Hvala na pitanju.  
 Ulica Jasne Crnobori je izvedena i po današnjim informacijama Upravnog 
odjela postoj jedan pristupni put koji treba definirati, riješiti, znači, finiširati da bi ta 
prometnica bila u potpunosti zgotovljena i da onda u biti završimo tu ulicu, to je jedan 
plan koji smo si zadali, koji je u biti napravljen u dvije faze. 
 Što se tiče kopanja tek napravljene prometnice i asfaltirane i uređene sa 
infrastrukturom koja je bila potrebna na način da će Plinara ići ponovno kopati meni je 
ovo prva informacija, ali po meni potpuno suludo. U svim situacijama kada se tiče 
rekonstrukcije ili građenje prometnica barem sa komunalnim poduzećima u vlasništvu 
Grada se koordinira i nikada do sada nije bilo nekih problema to se toga tiče. Evo, tu je 
direktor Plinare, može on isto kazati. Meni je ovo prva informacija, ali mislim da 
građani Valdebeka mogu biti spokoji i vjerujem da do toga neće doći. Direktor Plinare 
je tu pa može to potvrditi. 
 Hvala.  
 
ROBERT CVEK : 
 Zahvaljujem pročelniku Giordanu Škufliću i dajem riječ direktoru Plinare, 
gospodinu Deanu Kocijančiću, ako želite, 
 
DEAN KOCIJANČIĆ : 
 I meni je isto to prvi glas. Znam da smo u jednom dijelu Ulice Jasne Crnobori 
postavili plinske cijevi, građani su sami postavili, oni su platiti. Mi smo riješili prvu 
fazu. Druga faza ide. Mi smo u postupku lokacijske dozvole, ishodili smo lokacijsku 
dozvolu za taj dio Veli Vrh i državna D 75, od D 76 se nastavlja od 75 do Poreča. Taj 
dio idemo prvo Veli Vrh i dio Vodnjana. Do Valdebeka možda ćemo doći, doći ćemo 
sigurno jednog dana, ali ne sigurno slijedećih 15 godina, možda 10, hajde, okej.  
 
ROBERT CVEK: 
 Zahvaljujem gospodinu Deanu Kocijančiću. 
 Gospodine Buršiću izvolite, imate riječ.  
 
DEAN BURŠIĆ: 
 Jako sam zadovoljan odgovorom. Hvala.  
 
ROBERT CVEK : 
 Slijedeće pitanje postavlja vijećnica Jadranka Černjul.  
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JADRANKA ČERNJUL : 
 Dobar dan svima. 
 Imala bih jedno pitanje za pročelnika Giordana Škuflića. 
 Primjećujem za razliku od prošle turističke sezone, ali općenito i proteklih 
prošlih mjeseci, nema više onih neugodnih mirisa u centru Pule. Zanima me jesu li 
razlog tome sve one preventivne aktivnosti koje je Grad Pula proveo, to jest da li je taj 
problem konačno i riješen.  
Hvala. 
 
ROBERT CVEK: 
  Zahvaljujem gospođi Jadranki Černjul.  
 Gospodine Škufliću izvolite, imate riječ. 
 
GIORDANO ŠKUFLIĆ: 
 Naše poduzeće Pragrande je sa Građevinskim fakultetom Split proveo nabavu, 
poslije toga pristupilo se zahvatima o čemu se govorilo, a to su u biti bili takvi da bi se 
ono što se događalo prošle godine neugodni mirisi izbjegli i anulirali. Postavili su se 
filteri zraka na 5 lokacija, kod Muzičke škole u Ciscuttijevoj, na Danteovom trgu i na 
našem parkiralištu, Park Grada Graca, te na dvije lokacije unutar kruga Uljanika, kod 
Upravne zgrade i kod crpne stanice Pošte. Napravile su se zaperke u Kanalu 
Pragrande. Sada je na ispitivanju na enzime u tijeku i mislim da ovo što ste rekli da ste 
dobro primijetili da se ono što se događalo prošle godine ove godine ne događa. Svi 
ovi stručni zahvati koji su u biti napravili od strane naših komunalnih poduzeća su 
napravljeni kvalitetno i ovo danas je rezultat da nikakvih mirisa nema, odnosno da su 
sve te intervencije u biti anulirale ono stanje koje je bilo u prethodnom periodu. 
 Ako uzmemo jedan period, dionicu koja se odnosi na obalu na Rivi moram reći 
da eventualni mirisi koji su od tuda dolazili to je bilo od ribarskih mreža kada su se 
one čistile. Mi smo u prvom dijelu ljeta intervenirali i ako je do bilo kakvih mirisa 
došlo mi ne možemo utjecati na ono što oni imaju na svojim brodovima. Međutim, 
Grad Pula poduzeti će sve i u budućnosti da do toga ne dođe. Kažem, mi smo u 
razgovoru sa ribarima postigli jedan dogovor gdje se njima omogućilo u petom 
mjesecu. Ako je bilo nekih smradova ili mirisa, to su bile ribarske mreže, to nije bilo 
od kanalizacijskog sustava. Znači, mi smo što se tiče kanalizacijskog sustava 
maksimalno poduzeli sve u stručnom smislu, i evo to je taj rezultat i do danas nemamo 
problema koje smo imali prošle godine. 
 Hvala.  
 
ROBERT CVEK; 
 Hvala pročelniku Giordanu Škufliću. 
 Gospođo Černjul izvolite, imate riječ. 
 
JADRANKA ČERNJUL: 
 Evo, zadovoljna sam sa odgovorom. Biti će i ova godina sušna, rekli su da je to 
možda i zbog suše, vidimo da Pula ima manje neugodnih mirisa.  
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Hvala vam lijepa. 
 
ROBERT CVEK : 
 Zahvaljujem.  
 Time smo završili sa postavljanjem vijećničkih pitanja. 
 
 
 
 Prelazimo na 2. točku dnevnog reda.    
 
 
 
 
 
AD – 2  USVAJANJE SKRAĆENOG ZAPISNIKA SA 25. SJEDNICE 

GRADSKOG VIJEĆA OD 06.07.2015. GODINE 
 
 
 Vijećnik ZRINKO KAJFEŠ primjećuje da je kod odgovora Gradonačelnika 
Borisa Miletića na njegovo pitanje na 25. sjednici Gradskog vijeća pogrešno upisana 
riječ «izvinjavam se» umjesto riječi »izbjegavate», pa traži ispravak, čime se Vijeće 
suglasilo. 
 
PREDSJEDNIK zaključuje raspravu i daje na glasanje usvajanje Skraćenog zapisnika 
sa 25. sjednice Gradskog vijeća od 06.07.2015. godine sa usvojenom primjedbom 
vijećnika Zrinka Kajfeša, te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 Vijeće sa 21 glasom «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» 
glasova, usvojilo 
 
 SKRAĆENI ZAPISNIK   

sa 25. sjednice Gradskog vijeća od 06.07.2015. godine 
 
 
 
 
 
AD – 3  DONOŠENJE ODLUKE O IZMJENI ODLUKE 

O GRADSKIM POREZIM GRADA PULE 
  
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić. 
Uvodno obrazloženje je dala VESNA SAJIĆ, pročelnica Upravnog odjela za financije 
i opću upravu. 
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Izvješća nadležnih tijela 
1. Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Marko Martinčić), 
2. Odbora za plan i financije (predsjednik: Danijel Ferić), vijećnici su dobili na 

tabletu 
 

Nitko se nije javio za raspravu pa PREDSJEDNIK ROBERT CVEK, zaključuje 
raspravu i daje na glasanje Donošenje Odluke o izmjeni Odluke o gradskim porezima 
Grada Pule, te nakon glasanja utvrđuje da je  
 

Vijeće sa 21 glasom «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» 
glasova, donijelo 

 
 O D L U K U 

o izmjeni Odluke o gradskim porezima Grada Pule 
 
 
 
 
 
AD – 4 DONOŠENJE 
 a) Odluke o uređenju prometa na području Grada Pule 
 b) Odluke o lokacijama, organizaciji, naplati i kontroli parkiranja na 

javnim parkiralištima Grada Pule 
 c) Odluka o vremenskom ograničenju, vremenu naplate i visini naknade 

za korištenje usluge parkiranja na javnim parkirali štima Grada Pule 
 d) Odluka o određivanju ovlaštenika i cijeni poslova premještaja i 

čuvanja nepropisno zaustavljenih ili parkiranih vozila 
 
 
 Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris 
Miletić.. 
 Uvodno obrazloženje je dao GIORDANO ŠKUFLIĆ, načelnik Upravnog odjela 
za prostorno uređenje, komunalni sustav i imovinu. 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela : 
1. Odbor za statut i druge opće akte predsjednik : Marko Martinčić) 
2. Odbor za prostorno uređenje ( predsjednik ; Danijel Ferić), vijećnici su dobili na 

tabletu. 
 
 U raspravi za vijećnike su sudjelovali : ROBERTO FABRIS, DENIS BURŠIĆ, 
BRANISLAV BOJANIĆ, direktor Pula parkinga, odgovori na postavljena pitanja, 
GIORDANO ŠKUFLIĆ, pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalni 
sustav i imovinu, odgovori na postavljena pitanja, BORIS MILETIĆ, Gradonačelnik 
Grada Pule, dopunska obrazloženja. 
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PREDSJEDNIK ROBERT CVEK, zaključuje raspravu i odvojeno daje na glasanje 
točku 4.a., 4.b.,4.c.,4.d., te nakon glasanja utvrđuje da je  
 

Vijeće sa 21 glasom «ZA», bez glasova PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» 
glasova, za svaku podtočku donijelo:  
 
AD – 4.a) O D L U K U 

o uređenju prometa na području Grada Pule 
 
AD-4. b)  ODLUKU o lokacijama, organizaciji, naplati i kontroli parkiranja 

na javnim parkiralištima Grada Pule 
 
AD-4. c)  ODLUKU o vremenskom ograničenju, vremenu naplate i visini 

naknade za korištenje usluge parkiranja na javnim parkiralištima 
Grada Pule 

 
AD-4. d)  ODLUKU o određivanju ovlaštenika i cijeni poslova premještaja i 

čuvanja 
nepropisno zaustavljenih ili parkiranih vozila 

 
 
 
 
 
 
AD-5  DONOŠENJE RJEŠENJA O OGLAŠAVANJU NIŠTAVOM 

ODLUKU GRADSKOG VIJE ĆA GRADA PULE, KLASA; UP/1 
342-01/11.01/406, URBROJ:21668/01-01-02-0270-12-25 OD 01. 
LISTOPADA 2012.GODINE 

  
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić. 
Uvodno obrazloženje je dao GIORDANO ŠKUFLIĆ, načelnik Upravnog odjela za 

prostorno 
uređenje, komunalni ustav i imovinu. 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela : 
1. Odbor za statut i druge opće akte predsjednik : Marko Martinčić) 
2. Odbor za prostorno uređenje ( predsjednik ; Danijel Ferić), vijećnici su dobili na 

tabletu. 
 
U raspravi za vijećnike je sudjelovao ZRINKO KAJFEŠ, RADENKO OGNJENOVIĆ 
 
PREDSJEDNIK ROBERT CVEK, zaključuje raspravu i daje na glasanje točku AD-5 
Donošenja rješenja o oglašavanju ništavom Odluku Gradskog vijeća Grada Pule, 
Klasa; UP/1 342-01/11.01/406, Urbroj:21668/01-01-02-0270-12-25 od 01-, listopada 
2012.godine, te nakon glasanja utvrđuje da je  
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Vijeće sa 19 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i 1 «SUZDRŽANIM» 

glasom, donijelo 
 

R J E Š E N J E 
o oglašavanju ništavom Odluku Gradskog vijeća Grada Pule, Klasa; UP/1 
34201/11.01/406, Urbroj:21668/01-01-02-0270-12-25 od 01. listopada 
2012.godine 

 
 
 
AD - 6  DONOŠENJE ODLUKE O ISKNJIŽENJU NEFINANCIJSKE 

IMOVINE-VRIJEDNOSTI INVESTICIJE U IZGRADNJU DOMA 
ZA STARIJE OSOBE VILA MARIA IZ POSLOVNIH KNJIGA 
GRADA PULE 

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić. 
Uvodno obrazloženje je dao GIORDANO ŠKUFLIĆ, načelnik Upravnog odjela za 
prostorno uređenje, komunalni ustav i imovinu. 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela: 
1. Odbor za statut i druge opće akte predsjednik : Marko Martinčić) 
2. Odbor za prostorno uređenje ( predsjednik Danijel Ferić), vijećnici su dobili na 

tabletu. 
 
Vijeće je bez rasprave sa 21 glasom «ZA», bez glasa «PROTIV» i bez 
«SUZDRŽANIH» glasova, donijelo 
 
 O D L U K U 

isknjiženju nefinancijske imovine- vrijednosti investicije u izgradnju 
Doma za starije osobe Vila Maria iz poslovnih knjiga Grada Pule 

 
 
 
 
 
 
AD – 7  DONOŠENJE ODLUKE O UTVRĐIVANJU STATUSA JAVNOG 

DOBRA U OPĆOJ UPORABI 
–KČ.zgr.115 i KČ. zgr.116 obje K.O. PULA 

  
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić. 
Uvodno obrazloženje je dao GIORDANO ŠKUFLIĆ, načelnik Upravnog odjela za 
prostorno uređenje, komunalni ustav i imovinu. 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela: 
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1. Odbor za statut i druge opće akte predsjednik : Marko Martinčić) 
2. Odbor za prostorno uređenje ( predsjednik ; Danijel Ferić), vijećnici su dobili na 
tabletu. 
 
U raspravi su sudjelovali : RADENKO OGNJENOVIĆ, MARKO MARTINČIĆ, 
ARDEMIO ZIMOLO, RADENKO OGNJNOVIĆ, ARDEMIO ZIMOLO, ZRINKO 
KAJFEŠ, ARDEMIO ZIMOLO, ZRINKO KAJFEŠ, replika, MARKO MARTINČIĆ, 
VALTER BOLJUNČIĆ, ZRINKO KAJFEŠ, VALTER BOLJUNČIĆ, GIORDANO 
ŠKUFLIĆ, odgovori na postavljena pitanja. 

 
PREDSJEDNIK ROBERT CVEK zaključuje raspravu i daje na glasanje točku AD - 7 
Donošenje Odluke o utvrđivanju statusa javnog dobra u općoj uporabi – kč. zgr. 115 i 
kč. zgr. 116 obje k.o. Pula, te nakon glasanja utvrđuje da je  
 

Vijeće sa 15 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i 6 «SUZDRŽANIH» 
glasova donijelo 

 
O D L U K U 
o utvrđivanju statusa javnog dobra u općoj uporabi  
– kč. zgr. 115 i kč. zgr. 116 obje k.o. Pula 

 
 
 
Ovime je dnevni red iscrpljen. 
PREDSJEDNIK ROBERT CVEK, zaključuje 26. sjednicu Gradskog vijeća Grada 
Pule. 

Sjednica je zaključena u 18,40 sata 
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